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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Poslanik Azra Hadžiahmetović dobila je 

odgovor od dva ministarstva. Vijeće ministara BiH je oba odgovora proslijedilo. Jedno od 

ministarstava, nismo mogli utvrditi koje, odgovara da se čeka saglasnost Predstavničkog 

doma PSBiH, odnosno Parlamentarne skupštine BiH, da bi Predsjedništvo BiH ratificiralo 

Sporazum. A drugo ministarstvo odgovara da se samo čeka objava u ''Službenom glasniku 

BiH'', jer je procedura završena. Dakle, sada se jednostavno ne zna šta je od ovo dvoje tačno. I 

molimo Vijeće ministara BiH da vidi, da to usaglasi. I nema potrebe opširno, recimo jedan 

odgovor je čitav historijat, kad su maltene pregovori počeli, pa potpisi.. Jednostavan odgovor, 

treba reći objavljen, neobjavljen, na snazi je, nije na snazi, i to je to.“ 

 


